

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

(一)十一月十日(星期四)為親子旅行，不參加旅行學生，不用回校上課。

(二)十一月十一日(星期五)各班照常上課。

(三)參加旅行學生，注意事項：

班別：_____，姓名：_____，家庭人數：共_____人。

(1)旅行地點：西貢獅子會自然教育中心。

(2)旅行日期：十一月十日(星期四)。

(3)集合時間：上午九時回校集合，九時十五分出發，逾時不候(請家長勿攜帶嬰兒車)。

(4)集合課室：_____。

(5)編排組別：第_____組。

(6)旅遊車號：第_____號車。

(7)領隊教師：_____老師。

(8)學生需穿著整齊夏季/冬季運動校服、白波鞋、白襪、自備午餐及水壺。

(9)家長需自備枱墊或膠墊，作為鋪在草地上進行午膳之用。

(10)旅程安排：

到達後，各組跟隨領隊老師在園內遊覽、午膳、集體遊戲，下午 2:00 於停車場集隊上車回程，約 3:15 到達天水圍。

(11)不隨車跟大隊回程者，請預早通知領隊老師。

(12)備註：由於政府公佈，5 歲以上兒童進入任何疫苗通行証適用處所均須符合訂明的接種要求，即接種兩劑新冠疫苗，或接種第 1 劑疫苗後未滿 3 個月。

二零二二年十一月一日

家長閱後簽署：_____

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION
MRS. WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No:221101
1st November, 2022

Picnic Information

- A. The school picnic will be held on 10th November, 2022(Thursday). The students who do not participate the picnic, **do not need** to attend lessons.
- B. The following day (i.e. 11th November, 2022, Friday) is a normal school day. All students are required to go to school.
- C. The details are listed below :

Name : _____ Class : _____

No. of Family members : _____ persons

- (1) Venue: Lions Nature Education Centre
- (2) Date: 10th November (Thursday)
- (3) Gathering Time: report at 9:00 am at school and depart at 9:15 am. Late comers will not be waited. (Parents must not bring strollers).
- (4) Reporting Classroom : _____
- (5) Group number : Group _____
- (6) Coach No. : _____
- (7) Group Teacher : _____
- (8) Students are required to wear full set neat summer or winter PE uniforms, white sport shoes and white socks, bring your own lunch and water.
- (9) Parents should bring their own floor mats or plastic sheets for placing on the ground when having lunch.
- (10) Tour arrangement:
Upon arrival, each group must follow the respective group teachers to tour around the park, have lunch and play group games together. When return, we gather at the car park and ride the coaches at 2:00 pm. The coaches arrive at Tin Shui Wai about 3:15 pm.
- (11) If anyone does not return along with us, please inform the group teachers in advance.

Thank for your kind attention.

Cheng Ka Fung

Principal

I have read and understood above circular.

Signed by Parent : _____

Date : _____